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Z Á P I S  č. 4/2023 
 

z jednání Komise místní části Salaš konané dne 11. 9. 2023.  
 
Přítomni: Vlastimil Svozil, Alena Hájková, Jan Jurča, Věra Firstová, Mgr. Radka Vyoral Krakovská, 

Vladimír Bolom, Tomáš Matucha, Veronika Mašláňová Káňová, Jan Bařinka    
 
Omluveni: Petr Mašláň, Ludmila Baďurová  
 
Hosté: paní Ludmila Strapková za ČČK  

   
Program: 
 
1. Zahájení 
2. Posezení se seniory  
3. Zastávky rekonstrukce 
4. Jmenovaný člen ZMZ pro MČ 
5. MHD 
6. Kulturní akce  
7. Čištění parkoviště  
8. Diskuze a závěr 

 
   

ad 1) Schůzi komise zahájila předsedkyně Mgr. Radka Vyoral Krakovská a přivítala všechny 
přítomné členy komise a hosta – paní Ludmilu Strapkovou za ČČK.  
 
ad 2) Členové komise se věnovali přípravě každoroční akce pro seniory ze Salaše: Posezení se 
seniory, která se uskuteční 7. října 2023 v budově č. p. 60.  
 
ad 3) Občané Salaše upozornili na špatný stav autobusových zastávek na Salaši. Členové komise 
navrhují zjistit majitele zastávek a požadovat jejich renovaci. 
 
ad 4) Členové na schůzích KMČ několikrát zmiňovali, že by chtěli, aby schůzi navštívil i pan 
náměstek Michal Čížek, který je pravidelně zván, avšak bez odezvy. Proto žádají, jestli by alespoň 
jednou do roka nemohl navštívit schůzi. Členové se shodli na tom, že by chtěli pana náměstka 
Michala Čížka vyměnit za někoho aktivnějšího, v minulých letech byl zástupce města, co se týče 
návštěv schůzí KMČ, výrazně aktivnější.  
 
ad 5) Členové KMČ dále apelují na zavedení městské hromadné dopravy na Salaš. Dosavadní 
jednání se zástupci města a DSZO zatím k úspěchu nevedly. 
 
ad 6) Další plánované kulturní a společenské akce budou: 
 

 7. října – Posezení se seniory – KMČ 

 4. listopadu – Maškarní + lampionový průvod, který pořádá TJ SOKOL s podporou KMČ 
Salaš 

 11. listopadu – pečení vánočních perníčků – členové KMČ a rodiče s dětmi ze Salaše 

 2. prosince – Rozsvěcení vánočního stromu za podpory KMČ a místního spolku ČČK Salaš 

 Zbývající finanční prostředky a nedostatečná účast občanů, nám nedovoluje uskutečnit 
původně plánovaný autobusový zájezd. V případě přebytku finančních prostředků 
vyčleněných na kulturní a společenské akce pro občany Salaše vymyslí KMČ 
předsilvestrovskou akci pro děti 

 
ad 7) Předsedkyně komise upozornila, že by bylo vhodné provést tzv. blokové čištění parkovacích 
míst na Salaši, konkrétně před cukrárnou. Členové komise s tímto návrhem souhlasí a žádají TS 
Zlín o provedení tohoto úklidu. 
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ad 8) Diskuze a závěr  
  
 
Termín příštího jednání komise stanoví předsedkyně komise dle potřeby a bude oznámen 
v dostatečném předstihu. 
 
 
Ve Zlíně – Salaši, dne 11. 9. 2023 
 
Zapsala: Renata Janíčková, tajemnice KMČ Salaš 
Ověřila: Mgr. Radka Vyoral Krakovská, předsedkyně KMČ Salaš    


